
Zápis č. 9/2024
z online jednání PREZIDIA ČSS, z.s. dne 8. 11. 2024

PŘÍTOMNI
Ing. Petr Černoch, Jan Videcký, Mgr. Petr Luštický, Ing. Roman Blažíček

OMLUVEN
Jan Fidler

S hlasem poradním: Adam Cipro, Sára Baumgartnerová

HOSTÉ
Ing. Jiří Koukal

Prezidium jednalo v počtu 4 členů

PROGRAM
1. Schválení programu
2. Volba prezidenta
3. Stav výběrového řízení a nákup nábojů
4. Stav čerpání dotace NSA
5. Personální informace z brokové sekce
6. Kontrola zbraní
7. Smlouva o pronájmu střelnice Praha Sedlec
8. Různé

1. HLASOVÁNÍ O ZMĚNĚ PROGRAMU
● Pan Cipro požádal o přidání dvou bodů na program zasedání Prezidia.
● Hlasování: Pro: 4, proti: 0, zdrželi se: 0

2. VOLBA PREZIDENTA
● Pan Cipro oznámí kandidaturu na pozici prezidenta na stránkách ČSS.

V 9:11 se připojil pan Fidler, Prezidium jedná v počtu 5 členů.

● Proběhla diskuze o dalších možných kandidátech na všechny pozice.
● V případě zvolení pana Cipra prezidentem by byla uvolněna pozice sportovního

ředitele. Proběhla diskuze i o obsazení této pozice, včetně zájemce Martina
Podhráský.

● Členové Prezidia se dohodli na sepsání Prohlášení Prezidia ČSS s doporučení k
volbě na Mimořádném sjezdu delegátu 16. 11. 2024 s ohledem na aktuální potřeby



svazu, které si odsouhlasí mailem a následně bude vyvěšeno na webových
stránkách ČSS.

3. STAV VÝBĚROVÉHO ŘÍZENÍ A NÁKUP NÁBOJŮ
● Do konce roku nestihneme vypsat, a případně nakoupit, nadlimitní ani podlimitní

veřejnou zakázku.
● Pan Cipro se zúčastnil několika schůzek s odborníky na vypisování veřejných

zakázek a jejich specifikaci.
● Výběrová řízení na nákup brokových i kulových nábojů v roce 2024 neproběhnou,

nakoupeno bude v režimu malé zakázky, tedy do limitu 2 miliony Kč bez DPH.
● Zbytek potřebných nábojů by byl nakoupen na začátku roku 2025, kdy již bude

zvolen nový prezident, tedy by neměl být problém s přístupem do portálu na
zveřejnění veřejných zakázek.

● Nemožnost vypsání výběrových řízení ovlivní i případný nákup vrhaček z investiční
dotace. Investiční dotace bude schválena až po doplnění podpisu nového prezidenta.
Je naplánováno jednání se zástupci NSA hned po zvolení nového prezidenta ČSS.

● Pokud z důvodu nemožnosti nakoupit náboje v požadovaném množství zbydou
nevyčerpané peníze z dotace, bude ještě na prezidiu projednáno, jak budou peníze
využity.

4. STAV ČERPÁNÍ DOTACE NSA
● Report bude dodán později.
● Je nezbytné vyčerpat přidělené peníze z dotace do konce roku.

5. PERSONÁLNÍ INFORMACE
● Proběhla debata o aktuálním personálním stavu v ČSS.

V 11:01 se odpojil pan Blažíček, Prezidium jedná v počtu 4 členů.

6. KONTROLA ZBRANÍ
● Kontrolu zbraní ČSS provede Revizní komise. Musí proběhnout osobní kontrola

všech zbraní ve vlastnictví ČSS.
● Na kontrolu naváže vyřazování starých zbraní, důkladnější evidence a kontrola

technického stavu.

7. SMLOUVA O PRONÁJMU STŘELNICE PRAHA SEDLEC
● Na místě střelnice Sedlec, která je domácí střelnicí SSK Duel, plánuje developer,

který je majitelem pozemku, velkou výstavbu. Do té doby navrhují dočasný nájem za
150 000 kč ročně. Nájemní smlouvu by uzavřel ČSS přímo s developerem. ČSS před
podpisem nájemní smlouvy zajistí podpis Smlouvy o smlouvě budoucí s SSK Duel,
aby měl svaz zaručené, že SSK Duel bude tento nájem přes ČSS hradit.

8. RŮZNÉ
● Pan Felt napsal knihu o sportovní střelbě, kdy bývalý prezident ČSS Ivan Hermel

přislíbil odběr těchto knih ve velkém počtu pro ČSS. Proběhla diskuze o případném
nákupu knih a o vhodném počtu. Členové Prezidia si vyžádali ukázku knihy a
rozhodnutí o nakupovaném množství pro svaz bylo odloženo.



● Petr Černoch uvedl, že nechal schválit plán využití střelnice Dukla Plzeň.
● Pan Koukal provedl za revizní komisi kontrolu vyúčtování a faktur za ČPM -

moravská část za rok 2024 a 2023. Závěr zašle tajemnici ČSS k dalšímu řešení.

V Praze dne 22. 11. 2024

Sára Baumgartnerová
tajemník ČSS, z.s.


